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نماینده مردم فریمان در مجلس در گفت وگو با خراسان به 

تشریح فعالیت ها و اقدامات انجام شده در فریمان پرداخت و 

اظهار کرد: بخش قابل توجهی از جمعیت شهرستان را قشر 

پرتلاش کارگران تشکیل می دهند لذا به منظور ارائــه بهتر 

تسهیلات درمانی به این قشر زحمتکش کلنگ احداث درمانگاه 

تخصصی شهرستان فریمان با حضور دکترظفرزاده و دکتر 

همتی عضوهیئت مدیره سازمان تأمین اجتماعی کشور و برخی 

مدیران تأمین اجتماعی استان و فریمان به زمین زده شد.دکتر 

ــن درمــانــگــاه در زمینی بــه مساحت  قاضی زاده افـــزود: ای

2هــزارو800مــتــر و زیربنای 2هــزارو 400متر در 2 طبقه 

ــد. دکتر  ــدت 20مـــاه احـــداث خــواهــد ش ــرف م حــداکــثــر ظ

سیداحسان قاضی زاده هاشمی با بیان این که باید تلاش کنیم 

تا پیوسته حال مــردم خوب باشد و چرخ اقتصاد به درستی 

بچرخد گفت:اگر این امر محقق شود ما یک شهر آرام ، همراه با 

امنیت روانی خواهیم داشت.دکتر قاضی زاده بااشاره به این که 

بحث اشتغال یکی از پایه های تمامی مشکلات و معضلات 

ــا در فریمان  ــه م ــت اســـت ک شهرستان اســـت گــفــت: درسـ

اعتبارعمرانی بالایی نداریم اما سرمایه گذاری های گسترده ای 

در شهرستان انجام شده است و برای مثال در یکی از شرکت 

های شهرک صنعتی کاویان فریمان 1000میلیارد تومان 

سرمایه گذاری در حال انجام است.دکتر قاضی زاده با بیان این 

که وجود برخی مسایل همچون آب وهوای مناسب ،آماده بودن 

زیرساخت ها، تملک اراضی ، گردشگری و... شرایط ویژه ای را 

برای سرمایه گذاری در شهرستان فراهم کرده است گفت: باید 

تمام توان و تلاشمان این باشد که فریمان به یک بهشت سرمایه 

گذاری تبدیل شود.قاضی زاده در خصوص اختصاص تسهیلات 

اشتغالزایی خرد به شهرستان فریمان گفت:برخی شهرستان 

های استان در جذب این تسهیلات موفق هستند و این امر هنر 

مدیران بانکی و مسئولان را نشان می دهد لذا با توجه به فصل 

نقل و انتقالات در دولت از حضور مدیران کارآمد در این خصوص 

استفاده می کنیم.وی با بیان این که امسال برنامه پروژه های 

تملک دارایــی شهرستان از اعداد و رقم های خیلی شاخص 

برخوردار نیست گفت: برای بحث ماده 180 که بعد از 2 سال 

تخصیص آن صفر بود مجلس دولــت را مکلف کرد معادل و 

میانگین تخصیص اعتبارات عمرانی را برای ماده 180در نظر 

بگیرد،لذا بیش از 90میلیارد ریال به طرح ها و پــروژه های 

فریمان اختصاص یافت. دکتر هاشمی، در خصوص برنامه 

مجلس برای گسترش و تقویت حوزه ورزش اظهارکرد: مجلس 

در برنامه ششم توسعه یکی از مهم ترین اقداماتی را که انجام 

داد، موضوع در نظر گرفتن درصدی از مالیات ارزش افزوده 

برای حوزه ورزش و جوانان است که 2۷ صدم درصد مالیات بر 

ارزش افزوده به امر ورزش اختصاص یافت.قاضی زاده هاشمی 

افزود: این 2۷صدم درصد با توجه به اعتبارات امسال، مبلغ 

هزار و ۳00 میلیارد تومان در کل کشور است که دولت آن را در 

قالب آیین نامه پیش بینی کرده است و برای تکمیل پروژه های 

ورزشی که پیشرفت فیزیکی آن بالای ۵0درصد است، هزینه 

خواهدشد. نماینده مردم فریمان در مجلس در ادامه از پیگیری 

ملی برای تسریع در ساخت واحدهای مسکونی خسارت دیده 

در مناطق زلزله زده فریمان خبر داد و افزود:تمامی واحد 

مسکونی خسارت دیده در زلزله تا اول آبان ماه سال جاری 

ــازی و تحویل روســتــایــیــان مــی شــود.دکــتــر هاشمی  ــازس ب

گفت:تأخیر در بازسازی واحدهای مسکونی خسارت دیده در 

زلزله ناشی از ناهماهنگی بین دستگاه های بازسازی و دستگاه 

های پرداخت کننده تسهیلات به زلزله زدگان است اما در یک 

ماه گذشته جهش رو به رشــدی داشتیم و به منظور سرعت 

بخشیدن به ساخت و ساز منازل، بنیاد مسکن استان های 

کرمان و یزد حساب ها، امکانات و مصالح خود را به خراسان 

رضوی سرازیر کرده اند.دکترقاضی زاده هاشمی با اشاره به 

کمک یک میلیارد تومانی مقام معظم رهبری و اختصاص 120 

کیسه سیمان رایگان بــرای هر واحــد مسکونی زلزله زده با 

همکاری بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی افزود:شورای شهر 

مشهد نیز ۳ میلیارد تومان هبه برای کمک به مناطق زلزله زده 

حادثه سفیدسنگ اختصاص داده بود. عضو کمیسیون فرهنگی 

مجلس در ادامه گفت: قولی که از مسئولان ملی گرفته ایم این 

است که کار احداث و بازسازی واحدهای آسیب دیده تا اول آبان 

ماه تمام شود و افراد در منازل تازه ساخته شده سکونت پیدا 

کنند.وی خاطرنشان کرد:با توجه به این که منطقه ای که در آن 

زمین لرزه واقع شده یکی از قطب های دام داری و دام پروری 

است، از بنیاد مسکن خواسته ایم که مکان های نگهداری دام 

نیز ساخته شود تا اهالی این منطقه بتوانند برای امرار معاش 

خانواده، کار دام داری خود را از سر بگیرند.نماینده مردم 

فریمان در مجلس درخصوص جانمایی ایستگاه راه آهن فریمان 

، اتصال به شبکه راه آهن سراسری کشور و عبور این خط آهن از 

فریمان به خبرنگار خراسان گفت:در نقشه اولیه ابتدا قرار بود 

خط آهن از اراضی آبی کشاورزی عبور کند که این امر اعتراض 

صاحبان اراضی کشاورزی آبی را همراه داشت، لذا با هماهنگی 

و رایزنی های انجام شده با وزیر راه در خصوص جانمایی مسیر 

راه آهن و بررسی نگرانی و دغدغه های مردمی ،طرح دومی در 

خصوص مسیر عبور راه آهن خارج از زمین های کشاورزی آبی 

تهیه و ارائه شد که با دفاع از طرح مسیر جدید مورد قبول و تایید 

معاونان ومشاوران وزارت راه و راه آهن قرارگرفت. دکتر هاشمی 

در ادامــه در خصوص موضوع پدیده و مشکلاتی که برای 

سهامداران آن ایجاد شده است گفت:مطالبه نمایندگان مجلس 

از دولت ، ثبات واقعی هیئت مدیره پدیده است لذا با تشکیل 

مجمع نمایندگان استان این امر به طور جدی مورد پیگیری قرار 

می گیرد.دکتر سیداحسان قاضی زاده با بیان این که بنده تصور 

می کنم که اگر ما نمایندگان با تعامل بیشتری مباحث مربوط به 

پدیده را پیگیری کنیم موضوع به سرانجام خواهد رسید گفت: 

مطالبه نمایندگان مردم از دولت نخست بر سر این است که 

هیئت مدیره پدیده به ثبات واقعی برسد و ضریب قیمت سهام به 

درستی شفاف سازی شود.دکتر قاضی زاده نقش دولت در 

قبال واحدهای خصوصی را تضمین قیمت و تأمین امنیت 

سرمایه گذاری مردم دانست و گفت: با توجه به این که 80 درصد 

سهام پدیده به مردم تعلق گرفته است، دولت باید سرمایه گذاری 

در داخــل را تضمین کــرده و امنیت آن را تأمین کند. دکتر 

سیداحسان قاضی زاده هاشمی بااشاره به بازدید اعضای 

کمیسیون کشاورزی مجلس از بخش های مختلف شرکت 

داروسازی نصر فریمان گفت:جایگاه شرکت داروسازی نصر به 

عنوان یک واحد پویا و فعال با اشتغالزایی و بومی گرایی در 

منطقه و در سطح کشور زبان زد است.دکتر سیداحسان قاضی 

زاده گفت:شرکت داروســـازی نصر بزرگترین تولیدکننده 

داروهای تزریقی در کشور است و در حال حاضر با 22۷ نفر 

پرسنل و با بکارگیری تجهیزات و امکانات مدرن زیر نظر سازمان 

دامپزشکی کشور فعالیت می کند و قادر به تولید بیش از ۵0 

هزار واحد داروی استریل تزریقی در روز در هفت گروه دارویی و 

تنوع بیش از هفتاد آیتم دارو می باشد. دکتر قاضی زاده گفت:در 

فاز دوم توسعه این شرکت داروهای تزریقی برای اولین بار در 

ایران، محلول های خوراکی، پمادهای پستانی آنتی بیوتیک، 

ضدعفونی کننده های مصرفی در صنعت دام و طیور و... تولید 

خواهد شد. دکتر سیداحسان قاضی زاده هاشمی در ادامه به 

موضوع توسعه گردشگری در فریمان اشاره کرد و گفت: پس از 

9 سال تعطیلی قصه پر غصه مجموعه گردشگری شاهان گرماب 

فریمان در حال رفع شدن است ، لذا با رایزنی های انجام شده با 

هلال احمر کشور و تفویض اختیارات  به هلال احمر استان ، در 

آینده نزدیک سرمایه گــذار به طور مستقل  و یا با همکاری 

شهرداری سفیدسنگ کار احیای این مجموعه گردشگری را 

آغاز خواهد کرد. وی در بخش دیگر گفت وگو به بیان اقدامات 

انجام شده به منظور ارتقای خدمات امدادی هلال احمر در 

فریمان پرداخت و اظهار کرد: به منظور افزایش سرعت عمل به 

حادثه دیدگان در حوادث مختلف یک دستگاه خودروی نجات 

نیمه سنگین از سوی سازمان امداد و نجات کشور به هلال احمر 

شهرستان تحویل شد که برای خرید این خودرو حدود 2۷0 

۳۵0 میلیون تومان  بالغ بر  میلیون تومان و تجهیزات آن 

هزینه شد. دکتر قاضی زاده گفت:  در این خــودرو تجهیزات 

نجات شامل اره بتن بر، اره برقی چوب بر، ست هیدرولیک 

نجات، و پنج)کشنده( خودرویی، مخزن و موتور اطفای حریق و 

موتور برق، برج نور تلسکوپی چرخشی و تجهیزات ست سبک 

نجات، کیف کمک های اولیه، کیف احیا وسایر تجهیزات امداد 

و نجات قرار دارد که امیدوارم به سرعت عمل امدادگران در 

نجات حادثه دیدگان موثر باشد.دکتر قاضی زاده در خصوص 

خدمات انجام شده به منظور ارتقای خدمات دهی به معلولان و 

کم توانایان در فریمان با بیان این که  موسسه خیریه توانبخشی 

شکوفه های فریمان به عنوان بزرگترین مرکز توانبخشی شرق 

کشور، با صرف هزینه ای بالغ بر یک میلیارد و ۳00میلیون 

تومان در مراسمی با حضور مدیرکل بهزیستی خراسان رضوی 

به بهره برداری رسید از اقدام نیک و ماندگار خیران فریمان به 

ویژه دکتر صیرفی مدیر کارخانه ایران ملاس تقدیر و تشکر و 

اظهارکرد:همه ما روزی از دنیا خواهیم رفت و تنها کارهای نیک 

ما ماندگار خواهد شد. وی از تصویب طرحی در مجلس به منظور 

پیشگیری از تولد نوزاد معلول خبرداد و اظهار داشت: برای 

پیشگیری از تولد نــوزاد معلول، انجام آزمایش های ژنتیک 

اجباری می شود.نماینده مــردم فریمان در مجلس شورای 

اسلامی مهمترین دغدغه جامعه و جوانان را اشتغال بیان کرد و 

گفت: از ابتدای سال جاری به12هزارنامه در حوزه انتخابیه که 

بیشتر در مورد اشتغال و کار بود پاسخ داده شد.قاضی زاده با 

اشاره به این که ما با تمام توان تلاش کرده ایم تا کارخانه های 

فعلی تعطیل نشوند و به جمعیت بیکار اضافه نشود چرا که نیاز 

امروز جامعه از ما اشتغال است. نماینده مردم فریمان در مجلس 

در پایان با بیان به این که خوشحالم که در فریمان زندان نداریم 

گفت: این امر نشان از پایین بودن برخی جرایم و محکومان و... 

است، البته باید با تمام توان همین میزان محکومان را که در 

شهرستان هستند کاهش دهیم.

بازدید اعضای کمیسیون کشاورزی مجلس از شرکت داروسازی نصر فریمان


